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 Mestni svet
   
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj 
 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106
 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si

Številka:   900-6/2025-MOK-63
Datum:     9. 4. 2025

Z A P I S N I K

21. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 9. 4. 2025 ob 16.00  v sejni sobi 16 
stavbe Mestne občine Kranj. 

Sejo sta vodila župan Matjaž Rakovec in podžupan Janez Černe.

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 
Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Janez Černe, Irena Dolenc, Nika Dolinar Divjak, mag. Maj Fritz, Gordana 
Grobelnik, Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja Mašić,  
Doroteja Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran 
Stevanović, Nina Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in 
Manja Zorko.

Opravičeno odsotna: Sandra Gazinkovski in Tomaž Ogris.

Na seji so bili navzoči še:  Bojan Veselinović – direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance 
in splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Andraž Jakelj – vodja Urada 
za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Gašper Kleč - vodja Urada za gospodarstvo 
in gospodarske javne službe, Tomaž Lanišek - vodja Urada za razvoj in pametno skupnost,  Vid Krčmar – vodja 
Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje.

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic.

Pred pričetkom so v spomin na Roberta Nograška sejo pričeli z minuto tišine. Prejšnji mesec se je v 58. letu za 
vedno poslovil Robert Nograšek, nekdanji podžupan Mestne občine Kranj. Robert je bil Kranjčan z dolgoletnimi 
vodstvenimi izkušnjami na področjih gospodarstva in podjetništva, predvsem s področja financ in trženja. Leta 
2019 je bil imenovan za podžupana Mestne občine Kranj. Zadolžen je bil za posamezne naloge iz področja sociale 
in šolstva ter področja krajevnih skupnost. Podžupan Nograšek si je prizadeval za izboljšave v lokalnem okolju, 
vodil je sodelovanje s krajevnimi skupnostmi ter aktivno deloval na terenu, da bi bolje spoznal potrebe ljudi in 
jim pomagal. Njegovo delo je bilo transparentno, pošteno in usmerjeno v javni interes. Veljal je za odprtega in 
optimističnega človeka, ki je bil vedno pripravljen poslušati sogovornike. In kot takega se bodo kolega iz naših 
vrst tudi spominjali. Naj počiva v miru.

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 26 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 
svet sklepčen. 

mailto:mok@kranj.si
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Prisotne je obvestil, da se bodo v skladu s sprejetim sklepom, seje mestnega sveta zvočno-slikovno posnete. 
Navzoče je opozoril na odgovornost, da v svojih predstavitvah, razpravah in pojasnilih ne navajajo varovanih 
osebnih podatkov. 

Na mizo je bilo posredovano gradivo: poročilo o izvršitvi sklepov 20. seje MS in seznam sklepov komisij za to sejo 
z vsemi pripombami. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 20. seji dne 7. 4. 2025 in ni imel 
pripomb nanj.

Danes je bilo na mizo posredovano gradivo Kadrovske zadeve, za katero je župan Matjaž Rakovec predlagal, da 
se uvrsti na dnevni red in dal na glasovanje naslednji

SKLEP: 

Na dnevni red se kot 2. Kadrovske zadeve uvrstijo: 
B. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Osnovne šole Helene Puhar Kranj
C. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet zavoda Mestne knjižnice Kranj

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA).

Prav tako je bilo na mizo posredovano gradivo Premoženjska zadeva - Odprtje novega NRP Sanacija razgledne 
ploščadi Pungert, za katero je predsedujoči, župan Matjaž Rakovec predlagal, da se uvrsti na dnevni red in dajem 
na glasovanje naslednji

SKLEP: 

Na dnevni red se kot 3. točka – Premoženjske zadeve uvrsti D. Odprtje novega NRP Sanacija razgledne ploščadi 
Pungert.

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s 129. členom Poslovnika, v kolikor 
ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o posebni rabi javnih 
površin v Mestni občini Kranj in Odlok o spremembah Odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v 
Mestni občini Kranj, po skrajšanem postopku. 

Župan Matjaž Rakovec je podal Poročilo o projektih in investicijah v obdobju od 6. marca do danes.
Razprave na dnevni red ni bilo, zato je dal predsedujoči v potrditev naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 20. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov
2. Kadrovske zadeve
3. Premoženjske zadeve 
4. Spremembe in dopolnitve Statuta Mestne občine Kranj - predlog
5. Zaključni račun proračuna Mestne občine Kranj za leto 2024
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj – osnutek – 

predlog za skrajšani postopek
7. Odlok o spremembah Odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v MO Kranj – osnutek – predlog 

za skrajšani postopek
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8. Sklep o določitvi načina izvajanja dolgotrajne oskrbe na domu v MO Kranj
9. Sprememba cene programa vrtca in subvencije staršem

a. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj – cena programa vrtca

b. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu 
Dobra teta d.o.o. – cena programa vrtca

c. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec 
d.o.o., Enota Kranj – cena programa vrtca

d. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj – subvencija staršem

e. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu 
Dobra teta d.o.o. in v Vrtcu Duhec d.o.o., Enota Kranj – subvencija staršem

10. Poročilo o izvajanju akcijskega načrta »Občina po meri invalidov« v Mestni občini Kranj v letu 2024
11. Poslovni rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redna delovna uspešnost ravnateljev oz. direktorjev 

javnih zavodov v letu 2024
12. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 20. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 
SKLEPOV 

Poročilo o izvršitvi sklepov 20. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj je podal Bojan Veselinović, direktor 
Mestne uprave Mestne občine Kranj.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Potrdi se zapisnik 20. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 5. 3. 2025 ter poročilo o izvršitvi sklepov.

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

2. KADROVSKE ZADEVE

A. PODALJŠANJE STATUSA VRŠILCA DOLŽNOSTI PREŠERNOVEGA GLEDALIŠČA KRANJ

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij: 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja:
Komisija se strinja s podaljšanjem statusa vršilca dolžnosti Prešernovega gledališča Kranj g. Roku Bozovičarju. 

Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila s predlogom za imenovanje Roka Bozovičarja za vršilca dolžnosti Prešernovega 
gledališča Kranj od 16. 4. 2025 dalje, do imenovanja novega direktorja, največ za 6 mesecev.
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Rok Bozovičar se imenuje za vršilca dolžnosti direktorja Prešernovega gledališča Kranj od 16. 4. 2025 dalje, do 
imenovanja direktorja, največ za 6 mesecev.

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

B. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJA V SVET ZAVODA OSNOVNE ŠOLE HELENE PUHAR KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Svetnica Nina Šmid je izjavila, da se bo vzdržala glasovanja pri tej točki zaradi konflikta interesov.

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

V Svet zavoda Osnovne šole Helene Puhar Kranj se za predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, 
imenujejo: 
1. Jelena Bundalo
2. Nina Šmid
3. Egidij Egej Vencelj
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

C. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV USTANOVITELJA V SVET ZAVODA MESTNA KNJIŽNICA KRANJ

Uvodno poročilo je podal Janez Černe, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

V Svet zavoda Mestna knjižnica Kranj se za predstavnike ustanovitelja, Mestne občine Kranj, imenujejo: 
1. Gordana Grobelnik
2. Andreja Vene
3. Bojan Verčič
4. Igor Velov
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj.

Sprejeto soglasno (26 PRISOTNIH: 26 ZA).
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3. PREMOŽENJSKE ZADEVE 

A. IZBRIS ZAZNAMBE JAVNEGA DOBRA NA NEPREMIČNINI KATASTRSKA OBČINA 2105 BRITOF PARCELA 
641/7 (ID 7453056)

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb.

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim Izbrisom zaznambe javnega dobra 
na nepremičnini k.o. 2105 Britof parcela 641/7 (ID 7453056) in se z njim tudi strinjajo.
Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2105 BRITOF
parcela 641/7 (ID 7453056).

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

B. NAČRT RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KRANJ
ZA LETO 2025 - dopolnitev

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2025 – dopolnitev in se z njim tudi strinja.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2025.

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA).
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C. UVRSTITEV NOVEGA PROJEKTA V NAČRT RAZVOJNIH PROGRAMOV – IZGRADNJA ZAPRTNE NADSTREŠNICE 
GARS KRANJ

Uvodno poročilo je podal Vid Krčmar, vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno zaščito ter reševanje.

Stališče komisije:
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano Uvrstitvijo novega projekta v Načrt 
razvojnih programov – Izgradnja zaprte nadstrešnice GARS Kranj in se z njo tudi strinja.

Po krajši razpravi svetnika mag. Maja Fritza je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji 

SKLEP:  

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025 se odpre nov NRP 40223001 Izgradnja zaprte nadstrešnice GARS 
Kranj.
Sredstva v skupni višini 1.229.000,00 EUR se prerazporedijo:
- Iz NRP 40624006 Celovita preureditev območja na Planini I od Ceste talcev do Ceste 1. maja, postavke 221001 
INVESTICIJSKO VZDRŽEVANJE IN GRADNJA OBČINSKIH CEST, podkonta: 420401 Novogradnje, v višini 400.000,00 
EUR.
- Iz NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, 40621016 P2: Ureditev kolesarske povezave med Planino in PC 
Hrastje, postavke 221001 INVEST. VZDRŽEVANJE IN GRADNJA OBČINSKIH CEST, podkonto 420401  Novogradnje, 
v višini 277.000,00 EUR.
- Iz postavke 100217 ODPLAČILO OBRESTI IZ FINANCIRANJA, podkonta 403101 Plačila obresti od dolgoročnih 
kreditov - bankam, v višini 302.000,00 EUR.
- Iz NRP 40224007 GARS-gasilsko vozilo za prevoz vode, postavke 190301 GASILSKO REŠEVALNA SLUŽBA, 
podkonta 432300 Investicijski transferi javnim zavodom. Na predmetni postavki sredstva ne bodo porabljena, v 
višini 250.000,00 EUR.
- Na NRP 40223001 Izgradnja zaprte nadstrešnice GARS Kranj, postavko 190301 GASILSKO REŠEVALNA SLUŽBA, 
podkonto 420401 Novogradnje, v višini 1.229.000,00 EUR.
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).

D. ODPRTJE NOVEGA NRP SANACIJA RAZGLEDNE PLOŠČADI PUNGERT

Uvodno poročilo je podal Marko Hočevar, namestnik vodje Urada za gospodarske dejavnosti in promet.

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Bojan Homan, Janez Černe in Marko Hočevar. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji 

SKLEP:

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2025, se odpre nov NRP Sanacija razgledne ploščadi Pungert;
- iz PP 240101 Splošna proračunska rezervac.-župan, konto 409000 Splošna proračunska
rezervacija, v višini 125.000 EUR prerazporedijo;
- na nov NRP Sanacija razgledne ploščadi Pungert, PP 231017 Zelene površine, otr.igrišča -
vzdrževanje, podkonto 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave v višini 119.258 EUR in
podkonto 420801 Investicijski nadzor v višini 5.742 EUR.
Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).
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4. SPREMEMBE IN DOPOLNITVE STATUTA MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališče komisije:
Statutarno pravna komisija: 

- Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb na predlog sprememb in dopolnitev Statuta 
mestne občine Kranj in obeh županovih amandmajev.

- Statutarno pravna komisija se strinja s pojasnilom župana v zvezi s petimi amandmaji, ki jih je vložila 
svetniška skupina NSi – krščanski demokrati.

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Rok Igličar, Mateja Koprivec, Ana Pavlovski, Sonja Mašić, Manja Zorko, 
Janez Černe, mag. Maj Fritz, Jure Šprajc in Matjaž Rakovec. 

Irena Dolenc je predstavila predlagani amandma k novemu 9. členu predloga Sprememb in dopolnitev Statuta 
Mestne občine Kranj. Predstavila še dodatne štiri amandmaje, ki vsebinsko niso izpolnjevali pogojev za odločanje 
po mnenju Statutarno pravne komisije. Ravno tako je Sonja Mašić predstavila en amandma, ki ni izpolnjeval 
pogojev za odločanje.

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

SKLEPE: 

1. Sprejmeta se predlagana amandmaja k 3. in 5. členu predloga Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne 
občine Kranj.

Sprejeto soglasno (31 PRISOTNIH: 31 ZA).

2. Sprejme se predlagani amandma k 6. členu predloga Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne občine Kranj 
s prilogo k 7. členu.

Sprejeto z dvotretjinsko večino vseh članov mestnega sveta (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 3 PROTI).

3. Sprejme se predlagani amandma k novemu 9. členu predloga Sprememb in dopolnitev Statuta Mestne 
občine Kranj. 

Sprejeto z dvotretjinsko večino vseh članov mestnega sveta (27 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

4. Sprejmejo se Spremembe in dopolnitve Statuta Mestne občine Kranj s sprejetimi amandmaji.

Sprejeto z dvotretjinsko večino vseh članov mestnega sveta (28 PRISOTNIH: 24 ZA, 4 PROTI).
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5. ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2024

Uvodno poročilo je podal Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.

Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila z vsebino predlaganega Zaključnega računa 
proračuna Mestne občine Kranj za leto 2024.

Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila z zaključnim računom proračuna MOK za leto 2024.

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila z Zaključnim računom proračuna Mestne občine Kranj za leto 2024
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila z zaključnim računom proračuna Mestne občine Kranj za leto 2024.

Po krajši razpravi svetnice Nike Dolinar Divjak in Mirka Tavčarja, je dal predsedujoči na glasovanje naslednje 

SKLEPE: 

1. Sprejme se Zaključni račun proračuna Mestne občine Kranj za leto 2024.
2. Svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024.
3. Svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024.
4. Svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega programa prodaje občinskega
finančnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024.
5. Svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poročilom o realizaciji kadrovskega načrta Mestne občine Kranj za 
leto 2024.

Sprejeto z večino opredeljenih glasov navzočih članov mestnega sveta (28 PRISOTNIH: 26 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA 
GLASOVALA).

6. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O POSEBNI RABI JAVNIH POVRŠIN V MESTNI OBČINI 
KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.

Stališča komisij:
Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni 
občini Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

SKLEPE: 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini 
Kranj.

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA).

2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj se sprejme po 
skrajšanem postopku. 
3. Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj. 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).

7. ODLOK O SPREMEMBAH ODLOKA O ZAGOTAVLJANJU SOCIALNO VARSTVENIH DEJAVNOSTI V MO KRANJ – 
OSNUTEK – PREDLOG ZA SKRAJŠANI POSTOPEK

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij:
Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v MO 
Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek.

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

SKLEPE: 

1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah Odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v Mestni 
občini Kranj.

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 2 NISTA GLASOVALA).

2. Odlok o spremembah Odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj se sprejme 
po skrajšanem postopku. 
3. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o zagotavljanju socialno varstvenih dejavnosti v Mestni občini Kranj.

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 29 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).
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8. SKLEP O DOLOČITVI NAČINA IZVAJANJA DOLGOTRAJNE OSKRBE NA DOMU V MO KRANJ

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij:
Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila s Sklepom o določitvi načina izvajanja dolgotrajne oskrbe na domu v MO Kranj.

Po krajši razpravi svetnice Irene Dolenc in Andraža Jaklja, je dal predsedujoči na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

Sprejme se Sklep o določitvi načina izvajanja dolgotrajne oskrbe na domu v Mestni občini Kranj.

Sprejeto soglasno (30 PRISOTNIH: 30 ZA).

9. SPREMEMBA CENE PROGRAMA VRTCA IN SUBVENCIJE STARŠEM
Župan Matjaž Rakovec je gleda na istovrstnost zadeve predlagal skupno obravnavo podtočk: 

a. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V 
JAVNIH VRTCIH NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ – CENA PROGRAMA VRTCA

b. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V 
ZASEBNEM VRTCU DOBRA TETA D.O.O. – CENA PROGRAMA VRTCA

c. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CENE VZGOJNO-VARSTVENEGA PROGRAMA V 
VRTCU DUHEC D.O.O., ENOTA KRANJ – CENA PROGRAMA VRTCA

d. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V 
JAVNIH VRTCIH NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ – SUBVENCIJA STARŠEM

e. SKLEP O SPREMEMBAH SKLEPA O DOLOČITVI CEN VZGOJNO-VARSTVENIH PROGRAMOV V 
ZASEBNEM VRTCU DOBRA TETA D.O.O. IN V VRTCU DUHEC D.O.O., ENOTA KRANJ – 
SUBVENCIJA STARŠEM

Uvodno poročilo sta podala Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti in Urška Kejžar, ravnateljica 
Kranjskih vrtcev. 

Stališča komisij: 
Statutarno pravna komisija: 
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen 
vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na območju Mestne občine Kranj – cena programa vrtca, s 
Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra teta 
d.o.o. – cena programa vrtca, s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa 
v Vrtcu Duhec d.o.o., Enota Kranj – cena programa vrtca, s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen 
vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na območju Mestne občine Kranj – subvencija staršem ter 
Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra teta 
d.o.o. in v Vrtcu Duhec d.o.o., Enota Kranj – subvencija staršem.
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Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih 
vrtcih na območju Mestne občine Kranj – cena programa vrtca.
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v 
Zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o. – cena programa vrtca.
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu 
Duhec d.o.o., Enota Kranj – cena programa vrtca.
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih 
vrtcih na območju Mestne občine Kranj – subvencija staršem.
Komisija se je seznanila s Sklepom o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v 
Zasebnem vrtcu Dobra teta d.o.o. in v Vrtcu Duhec d.o.o., Enota Kranj – subvencija staršem.

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Nada Sredojević, Ivo Bajec, Bojan Homan, Nataša Majcen, Janez Černe, 
Zoran Stevanović, Bojan Homan in Mirko Tavčar. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednje 

SKLEPE: 

1. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj. 
2. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra 
teta d.o.o.
3. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec d.o.o., 
Enota Kranj. 

Sprejeto z večino glasov (30 PRISOTNIH: 24 ZA, 6 PROTI). 

4. Sprejme se Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v javnih vrtcih na 
območju Mestne občine Kranj. 
5. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cen vzgojno-varstvenih programov v Zasebnem vrtcu Dobra teta 
d.o.o.
6. Sklep o spremembah Sklepa o določitvi cene vzgojno-varstvenega programa v Vrtcu Duhec d.o.o., Enota 
Kranj.

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 19 ZA, 8 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

Župan Matjaž Rakovec se je opravičil vodenju seje in predal podžupanu Janezu Černetu. 

10. POROČILO O IZVAJANJU AKCIJSKEGA NAČRTA »OBČINA PO MERI INVALIDOV« V MESTNI OBČINI KRANJ V 
LETU 2024

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališče komisije: 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila s Poročilom o izvajanju akcijskega načrta »Občina po meri invalidov« v Mestni občini 
Kranj v letu 2024.
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe v potrditev naslednji 

SKLEP: 

Mestni svet MO Kranj sprejme Poročilo o izvajanju akcijskega načrta ≫Občina po meri invalidov≪ v Mestni 
občini Kranj v letu 2024.

Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA).

11. POSLOVNI REZULTATI JAVNIH ZAVODOV V MESTNI OBČINI KRANJ IN REDNA DELOVNA USPEŠNOST 
RAVNATELJEV OZ. DIREKTORJEV JAVNIH ZAVODOV V LETU 2024

Uvodno poročilo je podal Andraž Jakelj, vodja Urada za družbene dejavnosti.

Stališča komisij: 
Komisija  za  finance  in  premoženjska  vprašanja   se je  seznanila  s Poslovnimi rezultati javnih zavodov v 
Mestni občini Kranj in z redno delovno uspešnostjo ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024.

Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila s poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redno delovno 
uspešnostjo ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024.

Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo:
Komisija se je seznanila s poslovnimi rezultati javnih zavodov v Mestni občini Kranj in redno delovno uspešnostjo 
ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov v letu 2024.

V razpravi so sodelovali: dr. Andreja Valič Zver, Janez Černe, Manja Zorko in Irena Dolenc. 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, podžupan Janez Černe na glasovanje naslednje

SKLEPE: 

1. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s poslovnimi rezultati javnih zavodov v letu 2024, katerih 
ustanovitelj oz. soustanovitelj je Mestna občina Kranj.
2. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano razporeditvijo presežkov prihodkov nad odhodki v letu 
2024 v javnih zavodih: Prešernovo gledališče Kranj v višini 38.575,40 €, Mestna knjižnica Kranj v višini 59.385,79 
€, Gorenjski muzej v višini 21.348,33 € Kranjski vrtci v višini 40.231,10 €, Glasbena šola Kranj v višini 67.465,66 €, 
Zavod za turizem in kulturo Kranj v višini 154.908 € in Gasilsko reševalna služba Kranj v višini 16.167,67 €, Ljudska 
univerza Kranj v višini 77.876 € ter Zavod za šport v višini 179.323 €.
3. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlaganim kritjem presežka odhodkov nad prihodki Lokalne 
energetske agencije Gorenjske v višini 11.564,32 €.
4. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša, da se pri OŠ Orehek Kranj presežek odhodkov nad prihodki iz leta 
2022 v višini 17.350 € dokončno pokrije s presežkom prihodkov nad odhodki iz leta 2024 v višini 6.073 €, saj je 
bil delno že pokrit s presežkom prihodkov nad odhodki iz leta 2023 (11.277 €).
5. Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje januar - 
december 2024 direktorice javnega zavoda Gorenjske lekarne in direktorice Mestne knjižnice Kranj.
6. Mestni svet Mestne občine Kranj soglaša s predlagano redno delovno uspešnostjo za obdobje januar - 
december 2024, in sicer:
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- za ravnatelje: Kranjskih vrtcev, OŠ Franceta Prešerna Kranj, OŠ Simona Jenka Kranj, OŠ Janeza Puharja Kranj – 
Center, OŠ Stražišče Kranj, OŠ Orehek Kranj, OŠ Predoslje Kranj, OŠ Staneta Žagarja Kranj, OŠ Jakoba Aljaža Kranj, 
OŠ Matije Čopa Kranj, OŠ Helene Puhar Kranj,
- za direktorje javnih zavodov: Osnovno zdravstvo Gorenjske, Prešernovo gledališče Kranj, Ljudska univerza Kranj, 
Glasbena šola Kranj, Zavod za turizem in kulturo Kranj in Lokalna energetska agencija Gorenjske.
7. Mestni svet določi najvišji skupni obseg sredstev za redno delovno uspešnost direktorja Gasilsko reševalne 
službe Kranj v letu 2024 v višini 5 % letnih sredstev za osnovno plače direktorja. Direktorju Gasilsko reševalne 
službe Kranj se za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024 izplača del plače za redno delovno uspešnost v višini 5% 
letnih sredstev za osnovno plačo direktorja. Mestni svet določi najvišji skupni obseg sredstev za redno delovno 
uspešnost direktorice Gorenjskega muzeja Kranj v letu 2024 v višini 5 % letnih sredstev za osnovno plačo 
direktorice. Direktorici Gorenjskega muzeja Kranj se za obdobje od 1. 1. 2024 do 31. 12. 2024 izplača del plače za 
redno delovno uspešnost v višini 5% letnih sredstev za osnovno plačo direktorice.

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).

12. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA

1. Vlasta Sagadin: 
- Predlaga, da se na naslednjo sejo mestnega sveta uvrsti točka dnevnega reda: poročilo o delu nadzornega 
odbora Mestne občine Kranj za leto 2024. V skladu s 42. členom Statuta mora Nadzorni odbor Mestne občine 
Kranj najmanj enkrat letno poročati tudi mestnemu svetu. Poleg tega je v skladu z 49. členom mestni svet dolžan 
obravnavati to poročilo, upoštevati priporočila in vse, kar nadzorni odbor v skladu s svojimi pristojnostmi 
predlaga. 
- Prosi, da se vsa revizijska poročila, ki jih nadzorni odbor ali notranja revizija mestne občine Kranj, pošilja 
svetnikom, uvrsti kot samostojno točko dnevnega reda: »Seznanitev v poročilom«, ne pa kot odgovori na 
svetniška vprašanja, neka priloga. 
- Trenutno poteka obnova ceste na Hujah. Dela izvaja Komunala Kranj in ker živim ob tej Likozarjevi ulici, dnevno 
lahko opazujem potek obnove. Ta obnova poteka brez zapore ali občasne zapore ceste, tako da poteka promet 
nemoteno v obe smeri. Meni, da obnova ne poteka v skladu z varnostnimi pravili, saj je premalo prometnih 
znakov za delo na cesti, vozila vijugajo med gradbenimi stroji. Danes pa se je celo zgodilo, da so vozila peljala kar 
že čez pravkar položen asfalt, čisto svež. Jutri se dela nadaljujejo. Prosi, da občina intervenira pri izvajalcu, torej 
Komunali Kranj, da ustrezno poskrbijo za varnost, označbe in da so delavci ustrezno označeni. Samo en delavec 
je imel flourescenčni jopič. Pripombo ima tudi na krpanje asfalta, krpe so take kot bi vzorčke risali, pasovi, ki so 
na novo asfaltirani so v večih fazah. Namesto, da bi se recimo v asfaltirali cel pas, so krpe tako kot na beraških 
hlačah. 

2. Mag. Maj Fritz: 
- V zadnjih dneh se je kar nekaj občanov z različnih koncev Kranja obrnilo nanj z vprašanjem. Namreč, Komunala 
Kranj je objavila poletni razpored odvoza smeti. Gre za individualiziran pristop in občani sprašujejo, zakaj tako. 
Nekateri se pač počutijo manj vredne, nekateri malo več vredne, zato prosi za pisno pojasnilo, zakaj tako, ali bo 
to ostalo vnaprej ali so tukaj spreminjali. 

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je pojasnil, da je Komunala Kranj trenutno v postopku reorganizacije 
pač celotnega internega odvoza smeti, ne pa frekvence odvozov. To je pač nek porodni krč, ki trenutno nastaja, 
ampak glede na odzive, interne, znajo biti občani bolj zadovoljni s storitvijo. Pisni odgovor bo podan.
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3. Ivo Bajec: 
- Glede nove nadstrešnice pri gasilcih ga konkretno zanima, katere enote zaščite in reševanja bodo nastanjene v 
novi garaži poleg Garsa ter koliko procentov površine garaže je predvideno sploh za gasilce? Naravnih nesreč je 
vedno več, potrebuje se vedno več prostora. Primer so zadnje velike poplave 2023, ko so prostovoljci vrečke s 
peskom polnili zunaj na dežju, ker v garažah zanje ni bilo prostora. 
- Vprašal je, bo z obstoječim hangarjem enot od civilne zaščite, ali ostaja za gasilce ali ga bodo uporabljale tudi 
ostale enote in če da, v kolikšnem obsegu. Gasilce skrbi prostorska stiska. 
- Dejstvo je, da gasilcem resnično kritično primanjkuje prostora. To se vidi, ker so nova vozila in prikolice parkirane 
na dežju, okoli Garsa izgleda kot, da so gasilci neodgovorni gospodarji pa najverjetneje niso. Ali obstaja možnost, 
dogovor z Morsom, , da imajo druge zunanje enote, ko pregledujejo gasilne aparate ali kaj drugega, možen 
dostop v novo garažo iz parkirišča vojašnice Petra Petriča. Prosil je, da občina v zvezi s tem komunicira z Morsom. 

4. Nina Šmid: 
- Podala je pobudo za bolj konkretne in bolj vsebinsko bogate odgovore občinskih služb. Torej kot mestna svetnica 
in predsednica Komisije za pobude in pritožbe opaža, da so odgovori, ki jih prejemajo na zastavljena vprašanja, 
pogosto skopi in preveč splošni. Enako opažajo tudi pri odgovorih, ki jih občinske službe podajajo občankam prek 
različnih komunikacijskih kanalov. Diplomatski in nejasni odgovori ne prispevajo k zaupanju občanov v delo 
občinskih organov, temveč povzročajo občutek, da se njihovi pomisleki ne jemljejo resno. Verjame, da bi bila 
večja vsebinska konkretnost in transparentnost pri podajanju informacij pomemben korak k izboljšanju 
komunikacije med občino in občani ter k večjemu zadovoljstvu javnosti. Zato je pozvala k razmisleku o izboljšanju 
prakse podajanja odgovorov, pri čemer bi bilo smiselno zagotoviti bolj podrobne in argumentirane odgovore, 
vključiti jasne informacije o načrtovanih ukrepih in časovnici rešitev, omogočiti bolj odprt dialog z občani in 
predstavniki mestnega sveta. Prosil za pisni odgovor. 
- Ni zadovoljna z odgovorom na vprašanje o parkirišču pred Zdravstvenim domom Kranj. Namreč, občani si 
zaslužijo, čisto vsi občani, da gre denar, ki ga plačujejo, v dolgoročne rešitve kot je kvalitetno asfaltiranje in ne v 
začasne popravke, ki ne prenesejo trajnega učinka. V imenu občank in občanov si želi za dolgoročne rešitve za 
parkirišče, saj so začasni popravki, kot je nasipavanje peska, neučinkovite in le začasno prikrivajo težavo. Gre za 
javna sredstva, ki bi morala biti porabljena na način, ki koristi vsem občanom. Prosi za pisne odgovore. 

5. Saša Kristan: 
- Želi podatke za leto 2024 glede Prešernovega gledališča, koliko vsega denarja je financira Mestna občina Kranj 
in koliko država? Zanima jo tudi podatek, koliko obiskovalcev  je obiskalo Prešernovo gledališče v lanskem letu?  
- Stopnice pri Savskem mostu so urejene na obeh straneh. Zanima jo, ali je šel strošek izdelave stopnic v račun 
obnove mosta, ali je bil dodatno sklenjen aneks. Če je bil dodatno sklenjen aneks, za kolikšen znesek. 
- Opozorila je na kontrolo  v starem mestnem jedru glede teh električnih skirojev, ki so resnično zelo nevarni. 
Prosi, da se na tem področju kaj več naredi, mogoče večja prisotnost kakšnega redarja ali pa policaja.

Janez Černe, podžupan Mestne občine Kranj, je povedal glede stopnic, da gre za tri različne projekte. Prvi je most, 
ki je bil sofinanciran z EU sredstvi, drug je bil nadvoz, ki pač pelje proti Savski Loki. Tretji ločen projekt so pa 
stopnice. Vsi trije so imeli različne izvajalce. Bo pa še pisni odgovor, koliko so bili zneski vseh projektov. 

Robert Zadnik, direktor Skupne občinske uprave občin Gorenjske, je glede problema skuterjev in električnih 
skirojev povedal, da je problem v pooblastilih, tako policije kot redarstva. Ko gre nekdo mimo 40 kilometrov na 
uro, če je skuter registriran, štejejo pobeg, tudi obravnavamo, dobimo lastnika in postopek speljemo. Medtem 
ko pa za električne skuterje, kjer pač ni nobene registracije, pa zelo težko ustavijo človeka. Imamo vsakodnevno 
nadzore v Kranju, vendar na žalost uspešni nismo. Tukaj bo potrebno nad električnimi skuterji narediti nek 
sistemski nadzor. Trudijo se, vendar pa seveda, ko ga redar ustavlja ali policist, ko gre mimo, na žalost ga ne 
morejo niti prijeti, kajti se bo samo poškodoval. Dnevno so prisotni v mestu in imajo vsakodnevno tudi nadzore, 
poenostavljeno. Plus tega pa seveda imajo tudi izkušnje, ko zoper mladoletnike, podajo obdolžilni predlog 
sodniku za prekrške, da v večini primerov seveda dobijo mladi fantje ukor, se pravi ni neke kazni ali pa nekega 
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učinkovitega sankcioniranja. Seveda, to ne pomeni, da bodo vrgli puško v koruzo. Nadzori se bodo še vedno 
izvajali, vendar pa morate vedno vedeti, da seveda gre za prekrške in da s tem, ko ustavljajo ljudi, ne morejo vpiti 
za njimi, da naj se ustavijo. Dokler ne bo obvezen nek tehnični pregled za električne skiroje, bo to zelo težko 
nadzirati. 
. Če je registrirano vozilo, ga lahko za pobeg, ostalo pa seveda predvsem za mladoletne in tele skirce, ki so 
električne, ki švigajo tako kot ste rekla, 50, 60 na uro, dokler ne bo nek obvezen tehnični pregled in zaseg tega, 
bo to zelo težko nadzirati. No, se pa trudimo vsakodnevno, imamo v delovnih nalogih napisan, se nadzira in zelo 
izredno težko je učinkovito urediti zadevo. 

Saša Kristan: 
- Zanimalo jo je, koliko je bilo s tem v zvezi povezanih poškodb in kakšne so poškodbe? 

Janez Černe,  podžupan Mestne občine Kranj, je obljubil, da bodo te podatke poskušali pridobiti od Policijske 
postajo Kranj. 

6. Dr. Andreja Valič Zver: 
- Prosila je, da bi se akcija odprtja kranjskih zaklonišč ponovila. Glede na to, da je po informacijah v zakloniščih 
prostora za 5000, 6000 ljudi, je prosila za en celovit pregled stanja na tem področju, v kakšnem stanju so 
zaklonišča, za koliko ljudi so na razpolago. Prosi za pisni odgovor. 

Seja je bila zaključena ob 19.30.

Zapisala:
Milena Bohinc

Matjaž Rakovec
Župan

Janez Černe
Podžupan
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